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کمیسیون صنایع و معادن  مجلس: آماده بررسی پیشنویس لایحه هوش مصنوعی دولت هستیم
طاهری عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس، با بیان اینکه تدوین لایحه هوش مصنوعی یکی از تکالیف دولت در قانون برنامه هفتم توسعه بوده
است،گفت: بیتردید ریلگذاری توسط مجلس در حوزه هوش مصنوعی باعث می شود با تغییر دولتها و نظرات مختلف، چارچوب قانونی برای اجرای
آن تغییر نکند. در هر صورت همچنان از ارائه لایحه توسط دولت استقبال میکنیم و اگر پیشنویسی در این خصوص دارد، میتوانیم آن را در بررسی

<;br&#47;><br&#47>.جزئیات طرح اعمال کنیم

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ مصطفی طاهری عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس در گفت و گو با خبرنگار خانه ملت، بهعنوان طراح
طرح ملی هوش مصنوعی باارزیابی مثبت از تصویب کلیات آن در صحن مجلس، گفت: اهمیت هوش مصنوعی جزو بدیهیات است هماکنون اکثر
کشورها به حوزه قانونگذاری هوش مصنوعی ورود کردند و برخی آن را تصویب کرده و در حال اجرا هستند و برخی نیز همچون ایران، فرآیند تصویب

آن را طی میکنند.

نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: بیتردید ریلگذاری توسط مجلس در این حوزه باعث می شود با تغییر دولتها و
نظرات مختلف، چارچوب قانونی برای اجرای آن تغییر نکند.ما موافق این بودیم که هوش مصنوعی در قالب لایحه ارائه شود و از سال 1400 که رهبر
معظم انقلاب تاکید فرمودند ما باید در حوزه هوش مصنوعی جز 10 کشور برتر باشیم، قطعا یکی از مراحل ورود این بود که دولت در این زمینه احساس

تکلیف کرده و به مجلس لایحه ارائه دهد.

طاهری اظهار کرد: برغم اینکه ما در مجلس از 2 سال گذشته طرح هوش مصنوعی را آماده کردیم اما در قانون برنامه هفتم تکلیف کردیم که دولت در
این خصوص لایحه ارائه دهد.در نهایت به این نتیجه رسیدیم که زمان به سرعت میگذرد و موازیکاری و بخشینگریهای زیادی شده است بنابراین به

این موضوع در قالب ارائه طرح ورود پیدا کردیم.

این نماینده مردم در مجلس دوازدهم، یادآور شد: ما همچنان از ارائه لایحه توسط دولت استقبال میکنیم و اگر پیشنویسی در این خصوص دارد
میتوانیم آن را در جزئیات طرح اعمال کنیم.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، در خصوص سازمان هوش مصنوعی که در این طرح آمده است، تاکید کرد: سازمان هوش
مصنوعی طبق مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی تشکیل شده است و ما در این قانون تاکید کردیم که این سازمان همچنان بر فعالیت خود در زمینه

هوش مصنوعی ادامه دهد.


